
Dagsorden  

 

 

— 
Børne- og Uddannelsesforvaltningen 

Kongsbjergskolen  

Reinholdts Bakke 29 

6640 Lunderskov 

 

 
Trine Alting Højfeldt 

79 79 77 68 
21 60 52 84 

trihj@kolding.dk 

Skolebestyrelsesmøde 
18. februar 2024 

— 

Møde dato 

6. marts 2024 

Mødested 

Personalerummet  

Møde tidspunkt 

Kl. 17:00 - 19:30  

Møde nr. 

6 

Mødeleder  

Brian Zaar Coyrdon 

Afbud til 

Trine Højfeldt 

Deltagere 

Forældrerepræsentanter:  

Camilla Mørch Jørgensen, Mette Dinesen Schack, Line Straarup Jensen, Brian Zaar Corydon, Marianne 

Kamp 

 

Personalerepræsentanter: Vivi Mærsk og Finn Kirkegaard 

 

Ledelse: Anders Christensen og Trine Højfeldt  

 

Fraværende: 

Forældrerepræsentanter: Marie Bjergager, Julie Vad Scheuer-Straaarup, 

 

Elevrepræsentanter: Alexander Harder, Mira Christiansen, 

 

 

 
01.01 Velkomst og godkendelse af dagsorden    
Dagsordenen godkendes. 
Brian har modtaget en henvendelse, som vi starter med at forholde os til.  

 
 

01.02 Henvendelse    
Brian informerer om en mail fra Vamdrup Skoles skolebestyrelse. Mailen omhandler en bekymring ift. den 
kommende tildelingsmodel. Vamdrup vil høre, om vi er interesseret i at være med i et fælles skriv med en 
bekymring særlig ift. visiteringen vedr. børn med særlig behov.  
Ovenstående drøftes. Det besluttes at indgå i et møde med de involverede skolebestyrelser (formand) for 
at høre mere.  

 
01.03 Dialog med forvaltningen     
Vi har besøg af skolechef Karen Albrechtsen og ledelseskonsulent, Jens Baj Madsen. 
Vi har en dialog om status på Kongsbjergskolen før og efter artiklerne i JV. 

    
 

01.04 Dialog vedr. skoleudviklingsplan  
Trine giver en kort ”genopfriskning” af processen, og det udsendte data gennemgås.  
Der er en dialog om data, og repræsentanterne peger på mulige fokusområder.  



 

 

 

— 

Side 2 

 
01.05 Spisning      

    
01.06 Første oplæg fra ledelsen vedr. skoleåret 2024-25  
Punktet udsættes grundet det ”nye” punkt. 

 
01.07 Udkast, mål og indholdsbeskrivelse SFO     

Kort oplæg ved Marie omkring status i processen og indhold.  

Dialog og mulighed for spørgsmål.  

Grundmaterialet er nu på plads. Vi skal have det ”kogt ned” så det bliver mere læservenligt, og så skal der 

arbejdes med layout.  

Det færdige udkast sendes ud inden næste møde.  

 

 

 

 


